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Mötesanteckningar – Prefektråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 2022-06-10 – 15.00-17.00 
 

Plats för mötet Konferensrum Galaxen, Lindstedtsvägen 25 
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef 
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Delin, vice skolchef FA 
Helene Rune, administrativ chef, till 16.10 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Oscar Tjernberg, prefekt Tillämpad fysik 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd SCI 
 

Övrigt närvarande: Josefin Larsson, proprefekt Fysik 
Peter Gudmundson, Professor teknisk mekanik. 

Frånvarande: Pär Olsson, prefekt Fysik 
 

 
 Föredragande 

1. Information från skolan 
Hyra av lokaler 
Om en institution planerar hyra lokaler som inte i dagsläget tillhör 
skolan så hanteras detta enligt process. Innan vi hyr ytterligare lokaler 
ska undersökas på skolan om lokaler finns att tillgå i andra delar av 
verksamheten. 
 
VP i Drive 
Skolchef uppmanar att gå in och fylla på i dokumentet som ligger 
upplagt i Drive. 
 
Tjänstetillsättningar  
Mark Pearce går igenom status för skolans lärartillsättningar, också 
med koppling till läget med dekanussituationen. 
 
Samgåendet  
Helene Rune föredrar senaste nytt inom samgåendet, rådet diskuterar 
olika tänkbara utfall. 
 

Sandra Di Rocco 
Helene Rune 
Mark Pearce 

2. WISE 
Skolan ska skicka fram max 8 förslag inom vardera kategori, 
doktorander och postdoktorer. KTH kommer sedan att gallra ner 
antalet till 15 doktorandansökningar och 15 postdoktoransökningar. 
 
Det blir efter genomgång 8 st doktorand- och 6 st 
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postdoktoransökningar. De som skickas vidare kommer få information. 
 

3. Information och frågor från institutionerna 
Doktorandantagningen 
Processen har nyligen ändrats och institutionerna ser olika på 
förändringen, rådet diskuterar och kommer fram till att det både 
behöver sättas en rutin samt att rådet sedan bör bjuda in HannaSara 
och Lisa till ett prefektråd under nästa termin. 
 

 
 

4. Övriga frågor 
Inga övriga frågor lyftes. 
 

 

5. Nästa möte 
2022-09-01, Workshop RAE 09.00-17.00. 
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